

# Mr. Stan Magee

## Public Speaking and Debate



### Mr. Magee

1984-2004: Debate coach at Dulles High School.

2009-Present: Coach of Hua Xia School Debate Team, the largest Debate Team in the Houston Metropolitan Area and wins more debate awards than most other debate teams in Houston area.

### Public Speaking

Public Speaking is prerequisite for debate classes. Students usually start in Public Speaking in grades 4, 5, 6. Subsequently promoted to Debate 1, Debate 2 and Team Debate, being on the competition team.



### Registration

Parents may register online for Public Speaking without contacting anyone Beforehand.

For Debate, you need to contact Mr. Magee at: [mageedebate01@gmail.com](mailto:mageedebate01@gmail.com). He will assign your child in the right class based on your child's experience.

### In-person or Online

Be sure to designate either in-person or online for classes. All safety precautions are being observed to guarantee health and safety for everyone. There will be teaching assistant in the classroom to assist Mr. Magee to offer both in-person and real-time online teaching.



## 公共演讲课程

华夏十年来的金牌项目，专为小学4年级以上学生量身打造。课程会给孩子锻炼演讲台风，指导他们的演讲技巧和提供不同类别的演讲（新闻播报，各种场合的致辞，等等）的注意事项。

作为华夏辩论课程的基础必修课。每节公共演讲课，孩子都会有不同形式的演讲的练习机会，帮助外向或内向，母语英语或中文的孩子练习英文口才。

授课老师Mr.Magee有35年教授辩论经验，并多次带领华夏学生获得美国国家级别辩论比赛的优良成绩。本课网课期间的助教也都是在美国学校任教的有着丰富课堂管理经验老师，并曾在毕业的常青藤大学被选中发表毕业演说以及为联合国大会主席撰写演讲稿。

Mr.Magee的公共辩论系列课程可以选择网课，也可以选择到校上课。学校已为预备到学校上课的学生做了最大力的准备，以保持安全社交距离